
幼稚園教育計劃 
中華文化校本學習活動展示 

 

學校名稱：香海正覺蓮社佛教慧光幼稚園 
 

2024-25 年度 
 K1-K3 

 

活動名稱 

親子年宵嘉年華 

 

活動目標 

⚫ 認識中華文化及農曆新年、體驗及承傳中國文化及習俗 

⚫ 讓幼兒認識中國傳統食物及傳統玩意 

⚫ 讓家長及幼兒透過年宵攤位遊戲、變臉表演感受節日的樂趣及氣氛 

 

活動簡介 

本年度邀請了「川劇變臉」到校進行表演，當中的表演精彩，吸引家長、幼兒觀賞。此外，當

天活動，更設有不同的攤位遊戲如：傳統小食、傳統玩意、英語活動、猜燈謎、面部彩繪等，

讓幼兒更認識和體驗中華文化及農曆新年的習俗。幼兒與家人一起逛年宵，感受農曆新年的傳

統慶祝活動熱鬧的氣氛，幼兒不但獲得愉快的學習經驗，對中國傳統節日有更深入的認識，更

能促進親子關係。 
 

活動記錄（例如︰兒童作品 / 活動的照片 / 影音） 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Kindergarten Education Plan 
Promotion of Chinese Art and Culture 

 

School Name: HHCKLA Buddhist Wai Kwong Kindergarten 
 

School Year 2024-25  Grade : K1-K3 
 

Activity Name 

Lunar New Year Carnival 
 

Activity Objectives 

⚫ To understand about the Chinese culture and the Lunar New Year, experience and 
inherit Chinese culture and customs 

⚫ Let children know about traditional Chinese food and traditional toys 

⚫ Allow parents and children to experience the fun atmosphere of the festival through 
games and face-changing performances at the Lunar New Year fair 

 

Activity Description 

This year, we invited Sichuan Opera Face Changing to perform at school. The 
performance was wonderful and attracted parents and children to watch. In 
addition, the event also featured various stall and games such as traditional 
snacks, traditional toys, English activities, lantern riddles, Face painting etc. All 
the activities allowed the children to better understand and experience Chinese 
culture and Lunar New Year customs. The activity allows young children to visit 
the New Year fair with their families, experience the joy of reunion and the festive 
atmosphere, and promote parent-child relationships. By experiencing the 
traditional celebrations of the Lunar New Year, children not only gain a pleasant 
learning experience, but also gain a deeper understanding of traditional Chinese 
festivals. 
 

Activity Record (e.g. children's work, activity photos/videos) 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 


